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Na pravi poti smo
Zveza komunistov mora biti kot vodilna

subjektivna sila vpeta v samoupravno nasta-
janje in izvajanje družbenih odločitev, hkra-
ti pa mora delovati kot notranja sila samo-
upravljanja in biti sestavni del izražanja plu-
ralizma samoupravnih interesov. Osnovne
organizacije ZK so dolžne krepiti povezavo
s samoupravno in delegatsko strukturo v
vseh sredinah in aktivno delovati v procesu
akcijskega povezovanja. Pri svojem delu se

morajo komunisti aktivno vključevati v delo
družbenopolitičnih organizacij, samouprav-
nih organov in delegacij, da bi uskladili inte-
rese delovnih ljudi in občanov.

To je bila najvažnejša ugotovitev in hkra-
ti zastavljena naloga na 17. seji občinske
konference ZKS Ljubljana-Šiška, ki je bila
23. oktobra in na kateri so člani razpravljali
o akcijskih nalogah članov ZK po 5. seji CK
ZK Slovenije in o varnostno-političnih raz-
merah v prvem letošnjcm polletju v šišenski
občini.

Ko je sekretar komiteja OK ZKS Ljub-
ljana-šiška Franc Hribar govoril o varnost-
no-pcilitičnih razmerah v občini, je poudaril,
da so varnostne razmere dobre in stabilne in
da je na vseh področjih čutiti frontno orga-
niziranost socialistične zveze, ki se je z vse-
mi frontno organiziranimi socialističnimi de-
jaTOiki spoprijela z vrsto problemov in jih
zaradi jasno zastavljenih ciljev tudi dokaj
učinkovito razreševala. Na ta način se je
zožil prostor vsem tistim silam, ki so imele
ali pa imajo namen delovati proti samo-
upravnemu socialističnemu sistemu.

»Napredovali smo na ekonomskem, samo-
upravnem, socialnem, kulturnem področju,
razvili solidarnost in vzajemnost. Vsem smo
dokazali, da smo na pravi poti, da izpolnju-
jemo zahteve delavskega razreda,« je dejal
Hribar.

»Trideset tisoč občanov je danes aktivno
vfključenih v razlionih rStrukturah samo-
upravljanja. Aktivno odločajo o svojem in
družbenem dohodku, formalizem ob pristo-
pu k samoupravnemu in dohodkovnemu or-
ganiziranju ter manipuliranje in privatizaci-
ja kadrovske politike pa ustvarjajo konflikt-
ne situacije, katerih posledica je nezadovolj-
stvo delaivcev.

S pravočasn.im posegom družbenopolitič-
nih organizacij, predvsem sindikata so bili
razrešeni minogi problemi in razjasnjene
marsikatere nejasnosti. Zavzeti se moramo,
da se vsebina zakona o zdrnženem delu uve-
ljavi v sleherni organiz:.:iji .2_r™..:_^a dela.
Res na nekaterih področjih — gospodarski
kriminaliteti na primer — še obstajajo pe-
reča vprašanja, ki jim bo treba posvetiti več
pozornosti. Šamoupravne delavske konrtole
bodo morale ddovati bolj aktivno. Tudi na
področju javnega reda in cestne varaosti se
še da doseči ugodnejše stanje kot je bilo
v letošnjem prvem polletju,« je poudaril
Franc Hribar.
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